



Section A - Description du ou des biens

No	Service	Description	Ct	Qty	Valeur Euro
A1					€-
A2					€-
A3					€-
A4					€-
A5					€-
A6					€-
A7					€-
A8					€-
A9					€-
A10					€-
A11					€-
A12					€-
A13					€-
A14					€-
A15					€-
A16					€-
TOTAL					€-

Section B - Description des Services

R	Rapport Gemmologique	RTC	Rought to Cut	T	Testing Gemmologique
U	Update Weight	RC	Recheck	P	Rapport Privilege

Section C - Détenteur actuel du (des) bien(s)

C1 Date: C2 Nom:

C3 Heure: C4 Company:

Section D - Assurance Obligatoire

All risk insurance. This insurance does not include transportation and is only valid for a **maximum of 3 weeks** while the item is authenticated by Bellerophon Gemlab. It includes loss, damage and theft. **Important note:** This insurance does not include any changes resulting from the fading test and/or laser ablation.

Assurance tous risques. Cette assurance n'inclut pas le transport et n'est valable que pour un maximum de **3 semaines** pendant que l'objet est authentifié par Bellerophon Gemlab. Elle inclut la perte, les dommages et le vol. **Remarque importante :** cette assurance ne comprend pas les modifications résultant du test de décoloration et/ou de l'ablation au laser.

<100 € = **0€**

<100,000 € = **30€**

>100,000 € = **0.03%**

Section E - Le Transfert

E1 - Important: By signing, I agree to the terms and conditions of the TCL form that I have signed and which is also available at www.gemlabanalysis.com/legal.
Important : En signant, j'accepte les termes et conditions du formulaire TCL que j'ai signé et qui est également disponible sur www.gemlabanalysis.com/legal.

E2 - The undersigned is the client or a duly authorized officer, principal and/or representative of the company with the right to bind the client.
 Le soussigné est le client ou un dirigeant, principal et/ou représentant dûment autorisé de la société ayant le droit d'engager le client.

I left the good(s)	I received the good(s)	Administration
--------------------	------------------------	----------------

E3 - Customer, hereby, irrevocably and unconditionally represents that the information provided in this information request form is true, accurate and complete. Client also agrees that if requested to do so by Bellerophon gemlab, it will provide such further information and/or documents needed to verify the above information. This receipt may include a photo at the time of drop-off and pick-up of the item as well as a record

E3 - Le client, par la présente, déclare irrévocablement et inconditionnellement que les informations fournies dans ce formulaire de demande d'information sont vraies, exactes et complètes. Le client accepte également que si Bellerophon gemlab le lui demande, il fournira les informations et/ou documents supplémentaires nécessaires à la vérification des informations ci-dessus. Ce justificatif peut inclure une photo au moment du dépôt et du retrait de l'objet ainsi qu'un enregistrement de la ou des personnes présentes.